



الخليج الدولية للخدمات
Gulf International Services

Gulf International Services
A Qatari Public Shareholding Company
Issued and paid-up capital: QR 1.86 billion
C.R. No: 38200 P.O.Box 3212, Doha-Qatar
Phone: +974 4013 2088 Fax: +974 4013 9750
Email: gis@qatarenergy.qa Website: www.gis.com.qa

09/06/2024 15:53:09



GIS/OUT/2024/097

المحترم،

السيد / ناصر عبدالله آل العبد الغني
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Gulf International Services
Extraordinary General Assembly Meeting**

With reference to the above subject, we would like to inform you that the Extraordinary General Assembly Meeting of the shareholders of Gulf International Services (GIS) was convened on Sunday, 9th June 2024, electronically using Zoom application platform and approved the following agenda items:

- Approve the purchase by the wholly owned subsidiary (GDI) for the 50% stake of Seadrill in Gulfdrill for a purchase consideration of US \$13 million .
- Approve the purchase by the wholly owned subsidiary of GDI (Gulf Jack up SPC LLC) of the 3 Jackup Rigs from Seadrill Holding Rig companies for a purchase consideration of US \$325 million .

عبد الله يعقوب الحاي
مدير شؤون الشركات المخصصة
قطر للطاقة

**الموضوع: اجتماع الجمعية العامة غير
العادية لشركة الخليج الدولية للخدمات**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نُحيط سيادتكم علماً بأنه قد تم عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمساهمي شركة الخليج الدولية للخدمات، إلكترونياً يوم الاحد الموافق 9 يونيو 2024، وذلك باستخدام برنامج زووم (Zoom)، حيث تمت الموافقة على بنود جدول الأعمال التالي بيانه:

- الموافقة على شراء كامل حصة Seadrill في المشروع المشترك Gulfdrill بواقع 50% لصالح شركة الخليج العالمية للحفر (التابعة والمملوكة بالكامل لشركة الخليج الدولية للخدمات) مقابل 13 مليون دولار أمريكي.
- الموافقة على شراء ثلاث منصات حفر بحرية من شركة Seadrill Holding Rig companies لصالح شركة Gulf Jack up SPC LLC (التابعة والمملوكة بالكامل لشركة الخليج العالمية للحفر) مقابل 325 مليون دولار أمريكي.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

نسخة: - هيئة قطر للأسواق المالية.